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身分證字號/統一編號

Tax ID Number

☐

☐

☐

聯絡人
Contact Person

手機
Mobile Phone

電子信箱
Email

☐ 作物生產 Crop ☐ 加工 Processing ☐ 分裝 Packaging ☐ 流通 Distribution

☐
有機農糧產品
Organic crops

☐
有機農糧加工品

Organic processed products
☐

有機水產品
Organic aquatic products

☐
有機水產加工品

Organic processed aquatic

products

☐ ☐

☐ ☐

☐ ☐ 否 No

☐

☐

☐

是，驗證機構名稱：
Yes, the name of the certification body:

驗證機構

Certification Body

現仍在其他驗證機構之驗證效期內。
It is still within the validation period of other certification bodies.

是否曾有右列情形
Ever had the situation listed on

the right

起訖日期 Period：

_______________~

_______________

采園生態驗證有限公司 Eco-Garden Certification Co., Ltd.

農產品驗證申請表 Certification Application Form

經營者名稱
Legal Entity Name

經營者別名(有機適用)

Operator Alias

 (For Organic)

個人戶籍地址/

公司登記地址
Registered Address

1. 基本資訊 General Information

法律身分
Legal Status

聯絡電話
TEL

負責人
Person in Charge

3. 驗證範圍 Scope of Certification

4. 驗證方式 Certification Type

5. 有機/產銷履歷驗證歷史 Organic/TAP Certification History

(包含曾經於采園的驗證歷史Including the certification history of Eco-Garden)

依法設立或登記之農場、畜牧場、水產養殖場、農業產銷班、學校、法人或團體
A farm, ranch, aquafarm, agricultural production and marketing group, school, legal entity or organization

incorporated or registered pursuant to law.

公司或商業登記證明，機關(構)僅適用於有機驗證
A legal entity  obtaining a company license or business registration certificate; An authority (institution) only

for organic certification

自然人 A natural person

產銷履歷農糧生產
TAP crops

產銷履歷農糧加工、分裝、流通
TAP processed products

通訊/寄件地址
Mailing Address

經驗證機構暫時終止驗證。
The certification body has temporarily terminated the

certification.

原因 Reason：

結束日期 Date：

_______________

個別驗證 Individual Certification 集團驗證 Group Certification

傳真
FAX

曾主動結束驗證。
Certification has been voluntarily ended.

原因 Reason：

2. 驗證內容 Certification Standards
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☐

☐

☐

☐

☐

☐

☐

☐

本人同意提供基本資料予采園生態驗證有限公司於合約效期內供驗證資訊登錄、補助款申報使用。
I agree to provide information to Eco-Garden Certification Co., Ltd. for certification information registration and subsidy declaration within the

validity period of the contract.

是否曾有右列情形
Ever had the situation listed on

the right

終止日期 Date：

_______________

經驗證機構終止驗證。
Validation terminated by the certification body.

原因Reason：

2年內曾經有標示違規歷史。
There has been a history of labeling violations within 2 years.

原因 Reason：

本公司於受理日之次日起六個月內連繫貴客戶準備稽核相關文件及安排後續驗證作業，若因申請人之事由逾一年未結案者則駁回申請。

Eco-Garden will contact applicants within six months from the receiving day to prepare audit-related documents and arrange follow-up certification operations. If

the case is not closed for more than one year due to the applicant's reasons, the application will be rejected.

滿足以下情形，采園不受理驗證申請：

(1) 已可於驗證平台管道查詢到近一年內有2次以上違規或暫時停止紀錄

(2) 在其他驗證機構的狀態相同品項或相同地號任一是暫時停止中，尚未恢復驗證

(3) 曾經驗證機構終止者：經終止驗證後1年內

(4) 同時申請多家驗證機構，未同意驗證機構辦理聯合稽核

(5) 產銷履歷申請者已向其他驗證機構申請延長驗證效期或展延中

(6) 驗證內容涉非法活動或有屢次嚴重不符合情況
If the following conditions are met, Eco-Garden will not accept the application for certification:

(1) More than 2 violations or temporary suspension records in the last year can be found in the certification system.

(2) Any of the same items or the same land in other CBs is temporarily suspended, and the certification has not been resumed.

(3) Those who have been terminated by other certification bodies within 1 year.

(4) Those who apply to multiple certification bodies at the same time, but do not agree to the joint audit.

(5) Those who apply for TAP certification has applied to other certification bodies for an extension of the validity period or is in the process of being

extended.

(6) Whose certification content involves illegal activities or has repeated serious non-compliance.

Those who do not belong to the above situations, have a certification history or repeated certification, or have been evaluated as high risk, still need the

general manager's additional approval before accepting the application.

經加工之有機農產品，除水及食鹽外，其有機原料含量不得低於百分之九十五；

經加工之有機轉型期農產品，除水及食鹽外，其有機及有機轉型期原料含量合計不得低於百分之九十五
Processed organic agricultural products shall contain no less than 95% organic raw materials except water and salt.

Processed in-conversion agricultural products shall contain no less than 95% the total content of organic and in-conversion raw materials except water

and salt.

采園生態驗證有限公司  地址：22046新北市板橋區文化路2段417巷6號

Eco-Garden Certification Co., Ltd  Address:No. 6, Ln. 417, Sec. 2, Wenhua Rd., Banqiao Dist., New Taipei City 220, Taiwan (R.O.C.)

電話 TEL：+886-2-7729-2227         傳真 FAX：+886-2-8258-6656        E-mail: info@eco-garden.com.tw

申請日期
Date

收件日期
Receiving Date

農產品經營者簽名
Signature of Operator

采園承辦人
Undertaker

（請農產品經營者簽名或蓋公司及負責人章）
(Signature of operator or Stamps of the company and the

person responsible)

欲追溯驗證歷史(有機轉型期)者，欲追溯至何時作為起始日：
For those who want to retrospectively certify the history (in-conversion

period), it is desired to trace back the starting date:
(檢附之追溯相關文件如清單所列)

(Please attach documents listed on 「The List of MUST Attached Documents)

本人申請的農產品特性及銷售形式須同時辦理其生產及加工驗證程序，同意其加工過程使用之原料未通過驗證時，其批次不視為有機產

品。(限延續性驗證案件)

The agricultural products that I apply must go through the production and processing certification procedures at the same time. If the raw materials

used in the processing process fail to pass the certification, the batches are not considered organic products. (Limited to continuous certification cases)

6. 重要通知 Important notice

本人同意必要時采園生態驗證有限公司得與其他驗證機構辦理聯合稽核。
I agree that Eco-Garden Certification Co., Ltd. and other certification bodiess conduct joint audits if needed.

2年內曾經有品質違規歷史。
There has been a history of quality violations within 2 years.

原因 Reason：
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